
Maatregel gerichte aankoop en beëindiging veehouderijbedrijven 
(MGA)

Ontbreken fiscale paragraaf
De Minister heeft zich eerder uitgelaten over mogelijke fiscale ondersteuning om de 
ondernemers die gebruik maken van deze regeling te behoeden voor enorme 
belastingclaims. Deze belastingclaims zouden er mogelijk voor kunnen zorgen dat sommige 
veehouderijbedrijven niet kunnen deelnemen aan deze regeling.
Men mag namelijk niet vergeten dat beëindiging van de ondernemingen inhoudt dat de 
leningen aan financiële instellingen zullen moeten worden afgelost. 
In tegenstelling tot de regeling Lbv is in de regeling MGA niet opgenomen dat er sprake is 
van overheidsingrijpen waardoor er geen ruimere toepassing kan zijn van bijvoorbeeld een 
fiscale herinvesteringsreserve.

Regeling moet meer duidelijkheid geven
Naar mijn mening is de regeling zeker niet “robuust” zoals aangegeven in de aankondiging.
Er moet meer duidelijkheid komen over de financiële en fiscale invulling.

Verder is een belangrijke vraag niet beantwoord: wat kan en mag de veehouder met de 
grond die overblijft en geen landbouwgrond meer is?
Kan het bijvoorbeeld worden aangemerkt als multifunctionele grond en geschikt worden 
voor opwekken voor hernieuwbare energie?

Al met al vragen die misschien kunnen worden opgelost indien de regeling als een 
Noodmaatregel wordt aangemerkt zodat in vele opzichten er meer ruimte komt voor 
invulling en uitvoering.

Bijdrage van Marten Visser van Nettax bedrijfs- en belastingadviseurs, een onafhankelijk 
adviesbureau. info@nettax.nl  -  0516-433652 / 06-21516407
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